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An accompaniment to tithes:

За смирением следует страх Господень, богатство и слава и жизнь.  (Прит.22:4).

By humility and the fear of the LORD Are riches and honor and life. (Proverbs 22:4).

В данной притче, представлено победоносное шествие, где во главе колоны, в роли военачальника выступает – смирение; за смирением следует – страх Господень; за страхом Господним следует – богатство; за богатством следует – слава; и заключает это великолепное шествие – жизнь, в предмете здоровье, исцеление, и воскресение. 

In this parable, a victorious procession is presented, where at the head of the colony, humility acts as a military leader; humility is followed by the fear of the Lord; the fear of the Lord is followed by riches; riches is followed by - honor; and concludes this magnificent procession - life, in the subject of health, healing, and resurrection.

Встаёт вопрос: Что это за военачальник, который может вести за собою офицеров такого высокого ранга, как: страх Господень, богатство, слава и жизнь, перед которыми отступает спецназ ада и бледнеют его лучшие когорты?

The question arises: What kind of military leader is this, who can lead officers of such a high rank as: the fear of the Lord, riches, honor and life, before whom the special forces of hell retreat and its best cohorts turn pale?

Смирение, о котором здесь говорится – является правовым актом, поставленным во главу отношений человека с Богом.

Humility, which is spoken of here, is a legal act placed at the head of man's relationship with God.

Смирение – это послушание, выраженное в решении и согласии – выполнять не свою волю, а волю Бога. Таким образом, смирение – это такая добродетель, которая противоположна гордости, и является одной из самых главных добродетелей в Христианстве. 

Humility is obedience, expressed in the decision and consent - to do not your own will, but the will of God. Thus, humility is such a virtue, which is the opposite of pride, and is one of the most important virtues in Christianity.

Поэтому смирённый человек – это не человек, которого смиряют, а человек, который смиряет себя и обуздывает себя в соответствии заповедей Божиих. Исполнение любой заповеди Бога – это:

Therefore, a humble person is not a person who is humbled, but a person who humbles himself and bridles himself in accordance with the commandments of God. The fulfillment of any commandment of God is:

1.   Почитание Бога. 
2.   Поклонение Богу. 
3.   Выражение любви к Богу. 
4.   Представление интересов Бога.
5.   Восхваление Бога.
6.   Признание над собою власти Бога.
7.   Удовлетворение алкания и жажды Бога.

1. Honoring God.
2. Worshipping God.
3. Expression of love for God.
4. Representing the interests of God.
5. Praising God.
6. Recognition of the power of God over oneself.
7. Satisfaction of hunger and thirst for God.

Человек, обладающий такой позицией и таким состоянием, практически, путём исполнения заповедей Божиих, будет бросать вызов любому виду проклятия – и всегда выйдет победителем.

A person who has such an attitude and such a state, practically, by fulfilling the commandments of God, will defy any kind of curse - and will always come out victorious.

И одна из заповедей, участвующая в победе над проклятием нищеты и болезни, выражается в отдавании Богу десятин и приношений в соответствии установленного Им порядка. (Мал.3:10).

And one of the commandments participating in the victory over the curse of poverty and disease is expressed in giving tithes and offerings to God in accordance with the order established by Him. (Mal. 3:10).
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